



Styrelsemöte klockan 16:15, 2023-03-27, Kontoret Engelska Parken

Närvarande: Alice Tegebros, Jakob Pettersson, Lina Borgström, Johanna Carlé, Wilma Junhammar

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16:25

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes utan tillägg

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte

Lina Borgström väljs till justeringsperson.

§ 4 Må-bra-runda

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning

Uppdatering från valberedning om att den sista dagen att söka till poster var den 24/3.

Därefter börjar de med intervjuer och från och med idag (27/3) ska de börja höra av sig till de nominerade.

Ordförande

Har sedan sist haft insta takeover, möte med internrevisorerna om upplägget för deras arbete. Har tillsammans med utbildningssamordnare medverkat på programrådsmötet med institutionen. Har reviderat insparksdokument tillsammans med evenemangsamordnare och reviderat budgeten tillsammans med ekonomiansvarig. Kommer även innan nästa möte ha haft ett uppstartsmöte tillsammans med evenemangsamordnare och nya generalerna.

Vice ordförande

Jag har tillsammans med marknadsföringssamordnare deltagit på P-riks riksmöte i Linköping. Tillsammans med utbildningssamordnare har vi dragit igång ansökan för nästa event med uppsala kommun som blir av i slutet av april.

Administratörer

Administratörjobbet har rullat på som vanligt. Det främsta som vi jobbat med sen förra mötet är att uppdatera hemsidan och tillföra ny information. Nu finns nyhetsbrev för 2023 uppe på hemsidan då vi äntligen lyckats få upp dem, fast i ett annat format. Vi har även uppdaterat informationen kring PVD på hemsidan så det stämmer överens med årets kommande pvd samt information om våra nya internrevisorer.



Ekonomiansvarig

Under den senaste perioden har jag genomfört löpande arbete, och även reviderat budgeten med ordförande.

Marknadsföringssamordnare

I helgen besökte jag och Vice ordförande PULS i Linköping för att delta på P-riks riksmöte. Vi fick delta med rösträtt på riksmötet, gå på sittning och träffa massa härliga PA-studenter från hela landet, en riktigt rolig upplevelse! Instagram-inlägg om detta planeras att publiceras fredag 24/3. Som vanligt har jag och mitt utskott arbetat på med det dagliga arbetet.

Evenemangssamordnare

Sen sist har jag haft möte med projektgruppen inför sommarsittningen och satt bollen i rullning där. Jag var även med på examensgruppens överlämningsmöte med en tidigare examensgrupp, allt verkar mer klart och gruppen är i full gång med planeringen. Nu är även höstterminens generaler tillsatta. Vi har haft ett överlämningsmöte med de gamla generalerna som också kommer vara insparkssamordnare. Generalerna har börjat planera och på fredag kör vi möte med ordförande.

Utbildningssamordnare

Senaste veckorna har jag planerat en pluggstuga, trots lite muntligt intresse kom tyvärr kom ingen när det väl var dags. Jag ska utvärdera om det går att ha en till igen snart. Jag har även varit på programrådsmöte med Alice och framfört åsikter som diskuterades förra styrelsemötet. Jag pratar även med ytterligare en intresserad för utskott och kanske även höstens poster. Onsdag 22/3 var jag på SAMSEK-möte. I övrigt är Uppsala kommuns anmälan är uppe.

Idrottssamordnare

Under veckan har vi haft vårat andra utskottsmöte. Under mötet hade vi överlämning av både skid- och surfresa. Vi har börjat sätta upp arbetsgrupper för båda resorna, och har ett fåtal platser kvar som ska fyllas bara. Lite diskussioner kring andra events, och specifikt dynamicusloppet har även startat igång!

PVD

Vi har fortsatt arbete i projektgrupperna. Vi har haft utskottsmöte och dialog med alla grupper som jobbar på bra med sina bitar. Dagschema för mässan är på gång och vi kommer börja marknadsföra föreläsare och workshops kommande veckor.

§ 6 Samordnarna har ordet

Samtliga samordnare delger att de inte har så mycket nytt att berätta

§ 7 PVD

Vi börjar knyta ihop säcken. Och närma oss det sista kring allt som ska vara fixat.

§ 8 Monterföretag PVD



Vi har 5 företag utöver samarbetspartner (47 000 kr). 3 till tillkommer eventuellt.

§ 9 Fonder

Dynamicus vill sälja av fonder för att balansera i budgeten. Kan nog behöva röstas under årsstämman då det gäller så mycket pengar. Senast sålda fonder var 2018.

Går att sälja av för ca 10 000 kr.

§ 10 Reviderad budget 2023

Alla bidrag har kommit in. För att budget ska gå +/- 0 så kan vi sälja av fonderna. Och kan därför gynna ofördelade medel. Vi antog budgeten för 2023 men den får revideras. Måste tas beslut om fonderna och sen för revideringen. Budgeten ska fixas och skickas till internrevisorer.

§ 11 Riksmöteshelg Priks

Frågor kring att ha ett forum för att kunna ta hjälp av varandra (typ facebook-grupp). När man sedan är klar i styrelsen lägger man till den som tar över ens post och går sedan ur gruppen. Hade varit kul att jobba mer med vänföreningar, som är mer stående. Blir även en ekonomisk fråga eftersom privatpersonerna själva lägger ut. Priks tycker det ska vara mer rotation på vilka som åker. Balen ska ha skickats ut till alla och hur många som ska få komma. Linköping är prio för att kunna få bli tillbaka bjudna.

44 000 kr förväntas vi att få från dem.

§ 12 Propositioner årsmöte

Att vi vill sälja fonder. Alla stadgar och policys har kollats igenom. Vi kommer rösta in en ny extern revisor.

§ 13 Utskottsmöten

Ordförande ska försöka medverka på ett möte. Samordnarna ska meddela när det passar.

§ 14 Övriga frågor

Om vi ska ha ett extrainsatt möte för PVD. Nästa möte blir på zoom på grund av datum (annandag påsk).

Ordförande och vice ordförande lägger upp penproposition inför plan för PVD.

§ 15 Sekreterarens punkt

Inget som behöver förtydligas.

§ 16 Återkoppling på mötet

Intressant möte!

§ 17 Mötets avslutande



Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.15.

Ordförande Alice Tegebro

Sekreterare Tuva Ärlemalm

Justeringsperson Lina Brogström

